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Karlskoga Budoklubb  
Styrelsemöte 2022-03-28 

  
Närvarande 
Mats Werf, Jenny Johrin, Jan Hellqvist, Per Eriksson, Christian Hoffstedt, Daniel Berndt, Tord Andersson 
 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Mats Werf öppnade mötet. 

2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

4. Kassörens rapport 

 Inget resultat redovisades då kassören inte var närvarande vid mötet. 
 Överlämning mellan förra och nya kassören har genomförts. 
 System för fakturering. Finns olika appar, ex laget.se, sportadmin och speedadmin. Christian, Janne och 

Mikael har haft ett möte med laget.se och fått ett erbjudande, kostnad enbart vid fakturering, 19 kr per 
faktura. Är en plattform med hemsida och har koppling till LOK-stödet. Avtalstiden är 2 år. Janne skickar ut 
presentation till styrelsen. Mötet beslutar att gå vidare med laget.se om kassören godkänner det. 
Faktureringsavgiften läggs på fakturan. 

 Ny lista över namn på betalda medlemsavgifter skickas ut av kassören till sektionsledarna till nästa 
styrelsemöte. 

5. Lokalen 

 Behov av utökade lokaler mm, drivs i samtal med kommunen. 
 Bredare dörr ut mot korridoren 
 Förråd för mattor – Ev kan vi få ett förråd på annat ställe 
 Ta över Innebandyns nuvarande Kansli 
 Solskydd på östra sidan önskas, frågan har tagit upp med kommunen. 

Punkten togs upp med Kommunen på föreningsträffen. Inga ytor finns just nu, Mats ansvarar. -Kvarstår 
 Angående fuktskadorna så är fukten nu borta. Mögelförekomst finns på vissa mattor och ett par mattor är 

förstörda av något föremål. Christian har pratat med kommunen som kommer ersätta förstörda mattor, 3 röda 
och 4 gröna, Christian ger dem Nordic fighters kontaktuppgifter för inköp. 

 Påpekande om skruvar i omklädningsrum och dörr som slår emot bänk tog upp på mötet, Christian tar upp 
detta med projektledaren för renoveringen. 

 Vi har ingen tillgång till omklädningsrum under dagtid. Bör inte omklädningsrum ingå när vi hyr en 
träningslokal? Går det att nyttja innebandyns omklädningsrum? Christian har kontaktat lokalbokningen och 
fått svar att skolan håller dessa så önskar vi gå vidare ska kontakt tas med skolan. Då behovet är i dagsläget 
inte är så stort så beslutar mötet att lägga ner frågan. 

 Folkhögskolans tankar om att bygga ny Dojo. Möjliga samarbetspartners önskas, lämna gärna tips till Per. 
Kommer söka stipendier för att kunna finansiera byggnationen. Träff med regionen har hållits. En dojogrupp 
har återupprättats. Kontakt med kommunen har tagits och Tony Ring, Johan Harrysson och Anna Posth är 
inbjudna till skolan, datum ej klart för besök. 

 I ordningsställning av förråd och skapa yta för försäljning av begagnade dräkter. Måste vara tydligt märkt. 
Janne och Jörgen har uppdraget. Kvarstår. 

 Fråga från Thaiboxningen som nu står lokallösa under renoveringen av Nobelhallen, de letar lokal att kunna 
nyttja. Mötet ställer sig positiva att de kan nyttja dojon de tider som inte är uppbokade. Janne återkopplar till 
Thaiboxningen. 

 Städning. Rutin beslutas att mattan våttorkas och toalett och allmänutrymmen städas efter varje träningspass. 
Ansvarig tränare är ansvarig för att det genomförs. 
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 En toppmatad tvättmaskin önskas köpas in. Mötet beslutar att Janne och Tord får uppdraget att köpa, budget 

upp till ca 3000 kr. 
 

6. Hemsidan 

 Mats önskar länkar till Facebook på hemsidan för alla sektioner. -Kvarstår 
 Ny hemsida behövs. Janne tar fram ett förslag till ny lösning. I laget.se ingår hemsida i konceptet. -Kvarstår 

 

7. Nycklar 

 Inventering av taggar och nycklar. Jenny skickar ut en inventeringslista för komplettering till styrelsen. 
Sektionsledarna är ansvariga för nycklar och taggar i sin sektion. Jenny påbörjar en rutin för nyckelhantering 
som skickas ut till styrelsen som vi tillsammans arbetar vidare med innan nästa styrelsemöte. Vid avvikelse 
(ex tagg som inte funkar) ska det rapporteras till sektionsledare. Tord kontaktar bokningen för att få en 
samlad lista på utlämnade nycklar och taggar för att säkerställa att inga missas i inventeringen. 

 Ett par taggar fungerar dåligt och en fungerar inte. Mats kontaktar kommunen. -Kvarstår 
 Eva efterfrågar nyckel till förrådet. Ställer fråga till Tord som har hand om nycklarna. -Kvarstår 

 

8. Bevakning drogpolicy och sexuella trakasserier 

 Inget att rapportera. 
 Belastningsregistret – Stående punkt. Sektionsledarna fick namn på de som behöver skicka in nytt utdrag. 
 

9. Ju Shin Jutsu  

 Har genomfört en sportlovsaktivitet. 
 I samband med internationella kvinnodagen har en aktivitet för att prova på genomförts för ungdomens hus. 
 Mats och Daniel har varit på instruktörsläger. 
 Ett prova på tillfälle i självförsvar planeras för kvinnor under våren. 

 

10. Judo 

 Alla träningar igång med god närvaro. 
 Ett graderingstillfälle planeras efter påsk. 
 Den 9 maj planeras en aktivitet i judo för överviktiga barn. 

 

11. Gracie Barra 

 Ett seminarium genomfördes den 13 februari med Per Eriksson som instruktör. 
 Ett två dagars läger med professor Niklas Gustavsson genomfördes i 11-12 mars och i samband med det 

graderades Daniel Karlsson till blått bälte. 
 Den 26 till 27 mars deltog fyra fighters på Nordic BJJ Open, Anders, Mahram, Clara och Björn. Anders tog 

guld. 
 Deltagande på en tävling i maj planeras. 
 Minst ett seminarium planeras under våren. 
 Utbildning med sex seminarier planeras genom Folkhögskolan med start i höst. 

12. Yagyu Shingan Ryu 

 Ett seminarium är inplanerat den 9-10 april genom folkhögskolan 
 Distanskursen, 35 utövare från hela Sverige, intresset har varit stort och en ny kurs planeras till nästa läsår. 
 Distanskurs i shiatsu startar till hösten. 

13. Övrigt 
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 Vaccinera klubben mot doping. Ett arbete som behöver göras i styrelsen som utmynnar i en handlingsplan. 
Detta skulle placera klubben på en lista. Gratis reklam och kunskap. Finns mer info på RF:s hemsida. Vi går 
igenom frågorna på mötet och frågan lyfts igen på nästa styrelsemöte. Mall för antidopingplan bifogas 
protokollet. https://www.rf.se/Arbetsrum/AntidopingSverige/utbildningfakta/Utbildning/Vaccineraklubben/  -
Mötet beslutar att inte gå vidare just nu på grund av resursbrist. 

 Gästtränande. Förslag från BJJ-sektionen om att ta ut en avgift på 300 kr per termin, 200 kr går till sektionen 
och 100 kr som stödmedlem till klubben. Förslaget godkänns av mötet. 

 Föreningsdag den 21 maj klockan 11–15 på Näset och Boforsstationsområde. Klubben önskar delta för att 
främst visa vår barnverksamhet och testa på. Även budokursen kommer delta. Klubben önskar vara på 
Boforsområdet. Ett upplägg med sätter schema ska tas fram, Janne håller samman arbetet och kontaktar 
berörda. Mats anmäler klubbens deltagande. 

14. Nästa möte 

Nästa möte 30/5 19:30 

15. Mötets avslutande 

Ordförande förklarade mötet avslutat. 


